

安全認證優質企業政策AEO Policy

- ➤ Prosperity Dielectrics Co., Ltd. is committed to follow the AEO certification standard which is formulated by WCO, to proceed the supply chain risk assessment and safety improvement, and strengthen our supply chain security. 信昌電子陶瓷(股)有限公司承諾依全球關務組織(WCO)協助訂定的安全優質企業認證標準,進行信昌電陶本身供應鏈風險評估及安全改善,以強化自身供應鏈安全。
- ➤ As a member of the "AEO", we have the responsibility to establish comprehensive supply chain safety regulations to prevent any intrusion which endanger PDC supply chain.

 身為「安全認證優質企業」的一份子,我們有責任去建置全面性的供應鏈安全規範,以遏止任何危害國際貿易進出口貨物移動的入侵行為,進入信昌電陶所屬的供應鏈。
- > The "AEO" self-assessment is regarded as a guidance to teach PDC 's employees to achieve the commitment of PDC' s supply chain safety. All the employees are responsible for reporting any violation and risks of "AEO" to the supervisor; All supervisors shall aware and correct any operating procedures or personnel behavior which violates "AEO".
 - 「安全認證優質企業」自我評估表將被視為指導手冊,以訓練信昌電陶所屬員工,達成信昌電陶成就安全供應鏈的承諾。各部門同仁皆有責任將任何違背「安全認證優質企業」的行為可能產生的法律責任與風險向所屬的主管呈報與提示;同時所有的主管如經查覺各部門作業流程或人員行為有違反「安全認證優質企業」規範者,應立即予以導正及要求改善。
- ▶ PDC will convey the mission to every employee to promote and build a safe environment, PDC is committed to provide a Safe supply chain environment for the employees, clients, suppliers and visitors.
 信昌電陶將以這份使命感傳達給每位員工及自身供應鏈所有成員,以推動及建構安全優質企業環境,信昌電陶承諾會為我們的員工、顧客、供應商及訪客提供一個安全的供應鏈環境。
 總經理President 陳淳學 CH CHEN January 1,2025

